
 

Svenska Frieserhästföreningen –  

Viktoria Fridskog 

 

Viktoria heter jag och jag köpte min 

första frieser för snart 6 år sen! 

Friesern hade länge varit en drömhäst 

och jag ville gärna ha en unghäst som 

jag kunde få precis som jag ville!! 

Jag hittade Hera utanför Helsingborg 

hos Anneli Persson på Stuteri Jägers-

borg och blev förälskad vid första 

ögonblicket!  

Hera är e. Fabe 348 och ue. Nanno 

372. Vid 4 års ålder så fick hon en 2:a 

premie och blev Ster-förklarad vid 

premieringen i Huaröd! 

Hera var 14 månader när jag hämtade 

hem henne så vi la ner mycket tid på 

att lära känna varandra och tog det 

lugnt med kraven!  

Jag ville främst få fram en trygg och stabil individ som litar på att jag aldrig 

utsätter henne för något farligt! 

Det har verkligen visat sig ha lönat sig 

för när Hera var 3 år så var vi uppe i 

Stockholm första gången och Hera stod 

som monterhäst under SIHS!  

Därefter så har vi varit med i Stockholm 

3 gånger samt 1 gång på GHS och även 

under EM i Göteborg! 

 



 

Nu satsar vi på tävling och jag har en helt fantastisk tjej som tränar och tävlar 

henne åt mig! 

Jag är så himla glad över att det var just frieser och Hera jag valde när jag köpte 

ny häst och skulle verkligen vilja rekommendera rasen till alla!  

En helt underbar ras som är väldigt personlig och kärleksfull!  

Hälsningar  

Viktoria och Hera från Jägersborg 

 

 

 

 

 


